
Tuomaritoiminnasta 2007-2008 
 
Kaudella 2007-2008 muissa sarjoissa paitsi nuorten sarjoissa pelataan 
täysin joukkueiden omilla tuomareilla. Tämä johtuu kahdesta syystä. 
 
Ensimmäinen syy on joukkueiden ja Suomen tuomaritoiminnan 
passivoituminen, jos käytössä on vain pieni vakituomareiden joukko. 
Näiden tuomareiden taso on kyllä korkea ihan kansainvälisestikin, 
mutta tämä pieni ryhmä on liian pieni vakiinnuttaakseen 
olemassaolonsa täysin veden pitävästi myös tuleville sarjakausille. 
 
Toinen syy, joka on syistä myös merkittävämpi, on taloudelliset kulut. 
Kaudella 2006-2007 tuomarikuluihin meni SM/1DIV (2 kierrosta) 
osalta noin 2000 euroa, 2DIV osalta (2 kierrosta) 2000 euroa ja 
nuorten osalta 1400 euroa. Sarjojen osallistumismaksut kuitenkin 
kattoivat vain osan näistä kuluista. Suhde ei voi olla tällainen, koska 
sarjoihin kuuluvat myös muita maksuja, kuten eimerkiksi 
sijoitusotteluiden hallikuluja ja palkintokuluja jotakin vain nostaakseni 
esille. 
 
Kuten aloituskokouksessa oli puhetta, joukkueiden kannattaisi miettiä 
olisiko korkeampi sarjamaksu mahdollinen maksaa, jos sillä 
turvattaisiin korkeampi tuomaritoiminta eri sarjojen peleissä. Nykyinen 
sarjamaksu on moniin muihin yhtä pieniin palloilulajeihin verrattuna 
mitätön. Mutta osittain tästä syystä tuomaritoimintakin on hieman 
retuperällä. Mikäli rahaa jostain löytyy, niin en näkisi mahdottomana 
siirtyä kesken kaudenkaan edellisvuotiseen tuomarijärjestelmään. 
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